

**Questions/Responses  
Questions/Réponses**

**Request for Standing Offer 10222484:**

Transportation and Fueling Services for Capital Experience Events

**Demande d'offre à commande 10222484:**

Services de transport et de ravitaillement pour les événements d'Expérience de la capitale

\*\*\*\*\*

NB: Questions are provided in the language used by the supplier. Answers are provided in both official languages.

NB: Les questions sont fournies dans la langue utilisée par le fournisseur. Les réponses sont fournies dans les deux langues officielles.

\*\*\*\*\*

**Question #1**

1. Is there an estimated budget set aside for this opportunity and if so, what is it? It would be helpful to know the numbers to better understand the entire scope of the requirements.

**Response #1**

2. As per part 7.B, section 7.4 Payment of the RFSO, the amounts will be inserted at the time of call up. The budget for each call-up is determined by each event requirement, which changes based on the activities for which the service is used. However, the previous Standing Offer for this service which was put in place in May 2019 and will come to an end in May 2023, was allocated \$110,000 during the 2022-2023 fiscal year. This amount is provided as an estimate and is not a financial commitment by Canadian Heritage.

**Réponse #1**

3. Conformément à la partie 7.B, section 7.4 Paiement de la DOC, les montants seront insérés au moment de la commande subséquente. Le budget de chaque commande subséquente est déterminé par chaque exigence d'événement, qui change en fonction des activités pour lesquelles le service est utilisé. Cependant, l'offre à commandes précédente pour ce service qui a été mise en place en mai 2019 et qui prendra fin en mai 2023 a été allouée 110 000 \$ au cours de l'exercice financier 2022-2023. Ce montant est fourni à titre indicatif et ne constitue pas un engagement financier de Patrimoine canadien.